



\\\ST::

ڤاست هوم

قاســت هوم هي شــركة رائدة فــي تصميم وصناعة الأثــاث، خاصة المطابــخ، الخزائن المبتكرة، ومســاحات العمل. تضم قاســت فريقًا من المهندســين والفنيين المبدعين علـــى درجة عاليــة من الكفاءة، ومواكبة أحــدث التطورات لتحويـــل أحلامك إلى حقائق ملموسة.

مــن خــلال مصانعنـــا نعتمد على أحــدث الأجهــزة والآلات التي تســاعدنا فـــي تنفيذ تصميماتـــك وإخراجهـــا في أفضل صـــورة، مع اســـتخدام خامات عالية الجـــودة، نضمن لك المتانـــة والأناقة فــــى آن واحد.

Vast Home

Vast home is a leading company in the design and manufacture of furniture, especially kitchens, innovative cabinets, and workspaces. Fast includes a team of highly qualified creative engineers and technicians, keeping abreast of the latest developments to turn your dreams into concrete realities.

Through our factories, we rely on the latest devices and machines that help us implement your designs and bring them out in the best image, with the use of high-quality materials, we guarantee you durability and style at the same time.





نصمم السعادة والراحة، ونضع الأناقة والفخامة والاستدامة، ونمنحك الشعور بالرفاهية

We design happiness and comfort, put elegance, luxury and sustainability, give you a feeling of well-being

مطبخك من ڤاست هوم في 5 خطوات:

5



التسليم والتركيب

من قبل فنیین متخصصین ومدربین علی أعلی مستوی 4



التصنيع والشحن

نهتم بأدق التفاصيل بدءًا من اختيار الخامات وتصنيعها وتفليفها وشحنها بعناية وأمان حتى تصل إلى منزلك 3



عرض السعر

أسعار تنافسية مع خامات وتصميمات ليس لها مثيل)



التصميم

الاختيار من تصاميم مطابخ ڤاست هوم المميزة أو إنشاء تصميم الأحلام الذي يحور في خهنك 1



تحديد موعد

تواصل معنا للاتفاق على موعد مناسب للمعاينة

Your kitchen from Vast home in 5 steps:

1



appointment

Contact us to agree on a suitable date for the inspection

2



Design

Choose from distinctive fast home kitchen designs or create the dream design that is on your mind

3



Price offer

Competitive prices with unparalleled materials and designs

4



Manufacturing and shipping

We care about the smallest details starting from the selection of materials, manufacturing, packaging and shipping carefully and safely until it reaches your home

5



Delivery and installation

By specialized and trained technicians at the highest level







ثقافتنا

- ابتكار كل مشروع بحون استثناء.
- نلتزم دائمًا بمواعيد التسليم لعملائنا.
 - تصميمات البناء التي تلهم الناس.

رؤيتنا

بدعم مــن الاقتصاد الحر ورؤيــة المملكة 2030 ، نــدرك أن نبــخل جهــودًا كبيــرة للارتقــاء إلـــى مستوى المسؤولية والسلعى لتحقيق أهدافنا المتمثلــة فـــى النزاهــة والصـــدق والالتــزام والاحتيرام الكاميل لقواعيد وأخلاقييات المهنة لأننــا نريد أن نكســب ثقــة اكبر مــن قبل جميع عملائنا.



هدفنا

هـو إضافة اللمسـة الفنية والارتقاء بمسـتوى الفكــر الإبداعـــي فـــي التصميـــم وذلــك فـــن كل مرحلــة مــن مراحــل التنفيــذ لتحصل على مشــروع أحلامــك ، من خــلال المــواد والألوان والقــوام لتحويل أفكارك إلـــى تصميم فريد من

Our culture

- Innovate every project without exception.
- Always adhere to the delivery times for our customers.
- Building designs that inspire people.

Our vision

With the support of the free economy and the vision of the Kingdom 2030, we realize that we make great efforts to rise to the level of responsibility and strive to achieve our goals of integrity, honesty, commitment and full respect for the rules and ethics of the profession because we want to be trusted by all of our customers

Our Target

It is to add the artistic touch and raise the level of creative thought in design at each stage of implementation to get your dream project, through materials, colors and textures to turn your ideas into a unique design that is professionally executed





مطبخك مدى الحياة

لأننــا نتفهــم أن المطبخ هو قلب البيــت وجزء من الحيــاة العائلية، حيث إنه يعــد الغرفة التــى يملئها الحب باللقاء والحديــث والطبخ معاً. الاســتخدام اليومـــى صعب علـــى أي منتج، ولهذا الســبب تخضــع منتجاتنا لاختبـارات قويــة قبل شــحنها مــن المصانــع. من المــواد المختــارة إلى عمليــة انتهــاء وإيصال المطبــخ، كل مطبخ يمر على نظام تدقيق شــديد لضمــان الجــودة. نحــن نحمــل مســؤولية عملائنــا وموظفينا وشــركائنا، وكذلــك مســؤولية البيئة على محمــل الجد.

Your kitchen for life

Because we understand that the kitchen is the heart of the house and part of family life, as it prepares the room that is filled with love to meet, talk and cook together.

Daily use is difficult for any product, that's why our products undergo rigorous tests before they are shipped from factories. From the selected materials to the process of finishing and delivery of the kitchen, every kitchen goes through a strict quality assurance audit system. We take the responsibility of our customers, employees and partners, as well as responsibility for the environment very seriously.

لماذا ڤاست هوم؟

قوة الأثار

يتــم صنع مفصـــلات أثاثنا كلهــا تقريبًا مــن النوع ممتص الصدمــات خافت الصــوت. يتم اختبارهــا أكثر من 80000 مــرة من الفتـــح والغلق، لقــد صنعت لتعيش طويـــلاً وتصحبك جيـــلاً بعد جيل. صُممـــت الأدراج لدينــا لتتحمل أكثر من 200 كجم بالنســـبة للقطع الســـفلية من المطبــخ وحتى 75 كجم بالنســـبة للقطع العلويـــة. 95 % من أثاثنا تمت معالجتــه ضد الرطوبة.

جودة المنتجات:

يتــم اختبــار المطابخ في معامل بواســطــق خبـــراء داخل أجواء قاســـيـــة لـتضمـن لـك الجـــودة والمـــتانة تحــــ أي اختبـــار. في ڤاســــت هــــوم، لا يوجد مطبخ به أجـــزاء مـكونة مـن قطع ذاتيـــــة الـــركيب، كـل أثاثنـــا يصنع وينتج فـى مصنعنا قبـل الـــســـليــم والــــركيـــب فـى بيـــك.

فريق من الخبراء:

تتوفــر الخبــرة لدى ڤاســت هوم عبــر فريق عمل مــن الاحترافيين وتصحبــك من حين الاستشــارة وحتى تركيــب مطبخــك. تــم تأهيــل مصممــي المطابخ في ڤاســت هــوم من أجــل أن تحصلــوا علـــى الخبرة والاحترافيــة التـــي تصنــع التميز. ليــس مجرد مصمم، بل ســيوفر لك فنــي التصميم خبرتــه في المنتج المناســب، وفــي وضعــه وكذلك فـــي الحيكور بهدف إنشــاء مطبــخ متكامل كمــا ينبغي. يبـــدع موظفينــا فــي العمل علـــى تصميم كل مطبــخ وكأنه لوحــة فنية ومســاحة مريحة لجميــع أفراد المنــزل، ثــم بعد ذلك يباشــرون عمليــات التركيــب والدعم الفنى مــع العملاء.

التسليم:

نبــخل قصــارى جهدنا من أجــل أن نســلمك المطبخ في أســرع وقت ممكن. يتم التســليم مباشــرة من مصنعنــا ، ونضمــن المتابعــة المنتظمة للتســليم من أجل إنجــاز جميع الأعمــال دون أي عقبات.

التركيب:

نظــرًا لأنكِ ســوف تســتخدم مطبخــك كل يوم, بــل العديد مــن المرات كل يــوم وخلال ســنوات طويلة, يعتبــر تركيب المطبــخ عنصرًا مهمًا يجــب أن يوضع في الاعتبار. ولهذا تقوم ڤاســت هــوم بتركيب المطبخ بواســطة المختصيــن لتضمن لك الراحــة خلال العديد من الســنوات.



Why Vast home?

Furniture strength:

almost all of our furniture hinges are made of the type low sound shock absorber. Tested more than 80,000 times of opening and closing, they are made to live long and accompany you Generation after generation. Our drawers are designed to withstand more than 200 kg for the lower pieces of the kitchen and up to 75 kg for the upper ones. 95% of our furniture has been treated against moisture.

Quality of products:

Kitchens are tested in laboratories by experts in harsh environments to guarantee you quality and durability under any test. At Vast home, there is no kitchen with self-assembled parts, all our furniture is made and produced in our factory before delivery and installation in your home.

Team Experts:

Vast home's expertise is available through a team of professionals and accompanies you from consultation to installation of your kitchen. The kitchen designers at fast home have been qualified in order for you to get the experience and professionalism that makes excellence. Not just a designer, but a design technician will provide you with his experience in the right product, in its placement as well as in decoration with the aim of creating a properly integrated kitchen.

Our staff creates the design of each kitchen like an art painting and a comfortable space for all members of the house, and then they start installation and technical support with customers.

Delivery:

We do our best to deliver the kitchen to you as soon as possible. Delivery is carried out directly from our factory, we guarantee regular follow-up of delivery in order to get all the work done without any obstacles.

Installation:

Since you will be using your kitchen every day, many times every day and for many years, the installation of the kitchen is an important element to keep in mind. That is why Fast Home installs the kitchen by specialists to ensure your comfort for many years.







تميزنا

التزاماتنا هي الشفافية والراحة والطمأنينة وارضاء العميل:

تعتبــر التزاماتنــا ميثاقًا حقيقيًــا نوقعه معك، فبفضل فرق عملنــا، فإن الطمأنينة وراحـــة البال تصحبك في كل مرحلة من مراحل مشــروعك.

جودة عالية:

جميع منتجاتنا من الأثاث تم اختبارها في معاملنا حتى توفر لك المتانة المطلوبة.

تقــوم فــرق البحــث والتطويــر لدينــا بوضــع الإبــداع الفني فــي حيــز التطبيق فــي المطابخ مــن حيث التصميــم والملاءمة الهندســية والأداء الوظيفي بديث تتناســب معك ومع طرق المعيشــة الحديثة لليوم وللمستقبل.

حسب الطلب:

لإرضــاء جميع رغباتـــك وأخواقك وتطلعاتك, نضــع بين يديك مجموعـــة كبيرة من الموديلات الكلاســيكية والحديثــة في أكثــر من 4000 تركيبـــة مُتاحة. يعكس تصميـــم مطابخنا وموديلاتها أحدث الصيحات بشـــكل رائع.

تحصل على الرفاهية أيًا كانت ميزانيتك:

نظــرًا لأننــا ندرك أن مشــروع مطبخك هو اســتثمار مهــم، فإننا نضمن لك الأســعار العادلة بكل شــفافية. نتفــاوض مــع مورِّ دِينا حول أفضل الأســعار ولذلك تكون أنت المســتفيد من ذلك مباشــرةً. فواتيرنا كاملة ومفصلــة. كل الخيارات محســوبة بالأرقام لتتيح لــك الاختيار وفق احتياجاتــك ووفق ميزانيتك.

خدمات مضمونة:

تتمتـع منتجاتنــا من الأثاث بخمس ســنوات مــن الضمان مجانّــا. عروضنا هــي من بين أكبــر العروض في الســوق. يتــم ضمــان الإجـــراءات والتركيــب والمتابعة عن طريــق نخبة مــن المحترفين المتمرســين. وقد وقعــوا جميعًــا علـــى ميثاق الجــودة الخاص بنــا. كما يلتزمــون بتقديم أفضـــل خدمة لك.

Our excellence

Our commitments are transparency, comfort, tranquility and customer satisfaction:

Our commitments are a real charter that we sign with you, thanks to our teams, reassurance and peace of mind accompany you at every stage of your project.

High quality:

All our furniture products have been tested in our laboratories to provide you with the required durability. Our R & D teams put technical creativity into practice in kitchens in terms of design, engineering convenience and functionality so that it suits you and modern ways of living for today and for the future.

On request:

To satisfy all your desires, tastes and aspirations, we put in your hands a huge selection of classic and modern models in more than 4000 available combinations. The design and models of our kitchens reflect the latest trends wonderfully.

You get luxury, whatever your budget:

Since we understand that your kitchen project is an important investment, we guarantee you fair prices with all transparency. We negotiate with our suppliers about the best prices, so you are the direct beneficiary of this. Our invoices are complete and detailed. All options are calculated by numbers to allow you to choose according to your needs and according to your budget.

Guaranteed services:

Our furniture products enjoy five years of free warranty. Our offers are among the largest on the market. Procedures, installation and follow-up are ensured by an elite group of experienced professionals. They have all signed our quality charter. They are also committed to providing the best service to you.





تواصل معنا Contact us

Learn more

تعرف على المزيد



f o vasthome.com.sa vasthome

+966 114 984 044

info@vasthome.com.sa

www.vasthome.com.sa



